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Plats och tid Linköping, kl. 14:00 - 15:10 
  
Beslutande Se nästa sida 
  
Övriga deltagande Se nästa sida 
  
Paragrafer 160 - 180 
  
Utses att justera Niklas Borg (M) 
  
Sekreterare  
 Rickard Vidar 
  
Ordförande  
 Kristina Edlund (S) 
  
Justerande  
 Niklas Borg (M)  

 
    

Anslag/Bevis    

Protokollet offentliggörs under tre (3) veckor genom att det anslås på kommunens 
anslagstavla. Under tiden kan besluten i protokollet överklagas. 
    
Organ   Kommunstyrelsen 
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Underskrift/Namnförtydligande   Underskrift/Namnförtydligande 

    
    
    
Omedelbar justering av (§ och rubrik)    
    
    
    
Datum för anslags uppsättande    Datum för anslags nedtagande  
    
    
Underskrift/Namnförtydligande   Underskrift/Namnförtydligande 
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§ 160 Remiss av betänkande Skolor mot brott (SOU 
2024.17), yttrande till Utbildningsdepartementet 

Dnr KS 2024-372 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Yttrande lämnas enligt bildningsnämndens, 

arbetsmarknadsnämndens samt barn- och ungdomsnämndens 
förslag till beslut. 

Ärende 
Linköpings kommun har inbjudits att svara på en remiss av delbetänkandet 
Skolor mot brott (SOU 2024:17). Förslagen i utredningen berör samtliga 
skolformer mer eller mindre. 

I förslaget till yttrande finns både en sammantagen bedömning utifrån 
remissens förslag samt mer detaljerade kommentarer. 
Utbildningsförvaltningen föreslår att Linköpings kommun delar bedömningen 
att förskolor, skolor och fritidshem behöver bedriva ett aktivt säkerhetsarbete 
för att skydda barn, elever och personal mot olika former av brott. Förskolor, 
skolor och fritidshem behöver också ge sitt bidrag till samhällets arbete med 
att förebygga och motverka brott. Linköpings kommun ser fördelar med att 
tydliggöra ansvaret för att förhindra brott och öka trygghet i skolverksamheten 
på huvudmannanivå och för skolans ledning.  

Vidare föreslås i yttrandet att kommunen ser positivt på förslaget att ge 
myndigheter i uppdrag att ta fram stödmaterial och vägledningar som 
beskriver hur förskolor, skolor och fritidshem på ett effektivt sätt kan 
genomföra det kunskapsbaserade brottsförebyggande arbetet samt 
vägledning för skolors arbete för att säkerställa en beredskap att hantera 
allvarliga våldssituationer.  

Slutligen i den sammantagna bedömningen föreslås att Linköpings kommun 
samtidigt vill understryka att det fortsatt är inom kommunens ordinarie 
hälsofrämjande och förebyggande arbete som det primära arbetet med att 
förhindra våldsdåd inom skolan behöver ske. Kommunens lokala 
förebyggande arbetet för att utveckla rutiner och samverkan mellan skolan, 
socialtjänsten, sjukvården och Polisen blir då viktigt. Linköpings kommun vill 
även problematisera förslagen rörande genomsökning av väskor och 
polisanmälan som huvudregel. En övergripande synpunkt är även att den 
ekonomiska tilldelningen i form av statlig finansiering är låg i förhållande till att 
skola/förskola får rejält ökat ansvar. 
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Utbildningsförvaltningen föreslår barn- och ungdomsnämnden, 
bildningsnämnden samt arbetsmarknadsnämnden tillstyrka förvaltningens 
förslag till yttrande inför kommunstyrelsen beslut att avge detsamma.  

Bildningsnämndens beslut 2024-05-22, § 48 

1. Utbildningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Yttrande lämnas enligt Utbildningsförvaltningens förslag till beslut. 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 2024-05-22, § 58 

1. Utbildningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till barn- och ungdomsnämndens beslut 

1. Utbildningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Utbildningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Yttrande lämnas enligt Utbildningsförvaltningens förslag till beslut. 

Barn- och ungdomsnämndens beslut 2024-05-23, § 70 

Barn- och ungdomsnämndens beslut 

1. Utbildningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Yttrande lämnas enligt Utbildningsförvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsordning 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, vilket är 
bildningsnämndens, arbetsmarknadsnämndens samt barn- och 
ungdomsnämndens förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen beslutar 
enligt förslaget. 
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag bildningsnämnden 2024-05-22, § 48 
Protokollsutdrag arbetsmarknadsnämnden 2024-05-22, § 58 
Protokollsutdrag barn- och ungdomsnämnden 2024-95-23, § 70 
Tjänsteskrivelse – yttrande till Utbildningsdepartementet, 2024-05-13 
Bilaga – Yttrande 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Utbildningsdepartementet 
Bildningsnämnden 
Arbetsmarknadsnämnden 
Barn- och ungdomsnämnden  
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§ 161 Förslag om sänkt ersättningsnivå för expertskatt, 
yttrande till Finansdepartementet 

Dnr KS 2024-491 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Yttrande lämnas enligt Kommunledningsförvaltningens förslag till 

beslut. 

Ärende 
Linköpings Kommun har beretts möjlighet att vara remissinstans för förslag 
om sänkt ersättningsnivå för expertskatt. Finansdepartementet skriver: Inför 
budgetpropositionen för 2025 är det angeläget att skatteförslagen kan 
förberedas genom remittering. För att möjliggöra en samlad behandling av 
skatteförslag med budgeteffekter remitteras därför promemorian från 
Finansdepartementet. I promemorian föreslås att ersättningsnivån per månad 
för expertskatt i den s.k. beloppsregeln sänks från två gånger prisbasbeloppet 
till en och en halv gånger prisbasbeloppet för det kalenderår då arbetet 
påbörjas. Förslaget syftar till att skapa bättre förutsättningar för företag att 
attrahera och behålla internationell nyckelkompetens och gynna svensk 
konkurrenskraft. Den nya bestämmelsen föreslås träda i kraft den 1 januari 
2025 och tillämpas första gången för arbete i Sverige som påbörjas efter den 
31 december 2024. 

Linköpings näringslivsprogram är ett strategiskt styrdokument som syftar till att 
främja näringslivets utveckling och tillväxt i kommunen. 
Näringslivsprogrammets övergripande målsättning är att skapa ett attraktivt 
och konkurrenskraftigt företagsklimat i Linköping. Förslaget skulle därmed 
underlätta för näringslivet och näringslivsarbetet i Linköpings kommun. 

Den varaktiga offentligfinansiella effekten uppskattas till 500 miljoner kronor. 
Full kostnad uppstår från sjunde året efter att förslaget har införts. Av den 
varaktiga effekten på 500 miljoner är drygt 200 miljoner minskade 
kommunalskatteintäkter. För Linköpings kommuns del innebär det minskade 
kommunala skatteintäkter med drygt 3 miljoner kronor per år. Linköpings 
kommun föreslår att lagförslaget enligt finansieringsprincipen regleras genom 
höjningar av det generella statsbidraget. 

Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunstyrelsen lämna yttrande enligt 
förslag.  
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Beslutsordning 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, vilket är 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Förslag om sänkt ersättningsnivå för expertskatt, yttrande 
till Finansdepartementet, 2024-05-27 
Bilaga - Yttrande 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Finansdepartementet 
Näringslivsdirektör, Louise Felldin  
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§ 162 Budget 2025 för Linköpings kommun med plan för 
2026–2030 samt skattesats 

Dnr KS 2024-1 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Förslag till budget för år 2025 med plan för 2026–2030 tillstyrks. 

2. KS-indikatorer fastställs enligt förslag. 

3. Nämndmål i målområde Medarbetare fastställs enligt förslag. 

4. Kommunledningsförvaltningens förslag i övrigt tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunstyrelsens förslag till budget för år 2025 samt plan för åren 2026–
2030 fastställs enligt bilaga 1. 

2. En värdeöverföring om 100 mnkr för år 2025 från det kommunala 
allmännyttiga bostadsaktiebolaget AB Stångåstaden genomförs. 
Kommunstyrelsens förslag till planerad användning av värdeöverföringen 
från AB Stångåstaden enligt bilaga 4 godkänns. Nämnderna får i uppdrag 
att återrapportera faktisk förbrukning av insatserna senast den 31 augusti 
2025 och vid årets slut. 

3. Kommunstyrelsen medges ta upp lån inom en sammanlagd låneram som 
till och med år 2025 uppgår till max 1 500 mnkr, vilket är en utökning med 
200 mnkr jämfört med 2024 där den nya upplåningen under 2025 avser 
Ullevileden. 

4. Kommunstyrelsen får i uppdrag att fördela kostnadsreducerande 
åtgärderna för central administration inom förvaltningarna på sammanlagt 
10 mnkr, genom att sänka berörda nämnders ramar och justera upp ramen 
inom intern finansiering med motsvarande belopp. Justeringen ska 
vara hanterad innan den 30 september 2024. 

5. Kommunstyrelsen får i uppdrag att göra tekniska justeringar av 
nämndernas ramar, exempelvis justering nystart verksamhet med mera. 

6. Kommunstyrelsen, kommunens revisorer och nämnderna får i uppdrag att 
godkänna sina internbudgetar innan den sista oktober, varpå inget 
godkännande sker i fullmäktige under november. Fullmäktiges 
internbudget godkänns av fullmäktiges presidium. 

7. Kommunstyrelsen får i uppdrag att fastställa tidplan och direktiv för 
nämndernas och styrelsens arbete med budget, uppföljning och bokslut. 
Tidplanen anpassas till att kommunstyrelsen, kommunens revisorer och 
nämnderna även för kommande år får i uppdrag att godkänna sina 
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internbudgetar innan den sista oktober, varpå inget godkännande sker i 
fullmäktige under november kommande år. 

8. Skattesatsen för år 2025 fastställs till 20,20 procent. 

Reservationer 
Lars Vikinge (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Jörgen Ring (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande samt 
lämnar förljande skriftliga reservation: 

"Sverigedemokraterna presenterar en egen budget och yrkar därmed bifall till 
vår budgetförslag för Linköpings kommun 2025. En stor andel av det 
ekonomiska reformutrymme som vi skapar i vår budget satsas på äldreomsorg 
och skola. 

Vård- och äldreomsorgsnämnden tilldelar vi 10 miljoner kronor mer än den 
styrande minoriteten och ramen för nämnden i sin helhet är mycket större än 
vad vi budgeterat i budgeten för 2024. Skolan tilldelar vi 18,35 miljoner kronor 
mer än styret där vi har prioriterat en rättvis fördelning av pengarna som går till 
eleverna och för att välfungerande skolor av mindre storlek ska bestå. 

Åtgärder mot den allt mer påtagliga otryggheten har stort fokus i budgeten. 
Sverigedemokraterna vill satsa 7 miljoner kronor utöver kommunens satsning 
på trygghetsskapande åtgärder, bland annat i form av fler väktare och mer 
kameraövervakning på särskilt otrygga och brottsutsatta platser i kommunen. 
Vi presenterar också flera budgetuppdrag för ökad trygghet. Exempelvis vill vi 
se ett tiggeriförbud, utredning och kartläggning av religiös extremism och 
människohandel. 

För kommande budgetår 2025 räknar Sverigedemokraterna med en 
skattesänkning på tio öre för varje intjänad hundralapp, vilket vi ser är positivt 
ur ett näringslivsperspektiv." 

Cecilia Helber (LL) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Maria Moraes (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Sofia Frithioff (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Liselotte Fager (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Åsa Wennergren (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 
samt lämnar följande skriftliga reservation: 
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"Vi liberaler ser med oro på den budget som S&M-styret valt att rösta igenom. 
Vi liberaler har lagt en ansvarsfull budget för att Linköping ska klara framtidens 
utmaningar. Med en liberal budget hade vi kunnat skjuta till ytterligare 136 
miljoner kronor och därmed säkra att bland annat Linköpings förskolor och 
skolor fortsättningsvis får de ekonomiska förutsättningar som krävs för att 
upprätthålla en god kvalitet i utbildningen samtidigt som arbetsmiljön för 
lärarna skulle stärkas. 

Detta syns tydligast i styrets budget för Bildningsnämnden där man enbart 
väljer att satsa 5 miljoner kronor på gymnasieskolan. Med en liberal budget 
hade den summan varit ytterligare 30 miljoner som bland annat hade gått till 
att täcka upp de kostnadsökningar som skolan har fått bevittna de senaste 
åren samt till en fortsatt satsning på heltidsmentorer. Vi liberaler väljer även att 
göra en satsning för att avlasta Linköpings rektorer på administration. Med en 
liberal budget hade även Linköpings grundskolor fått bättre förutsättningar att 
leverera en bra utbildning samt att förskolan får minskade barngrupper då vi 
satsar mer än dubbelt så mycket som de styrande partierna på Barn- och 
ungdomsnämnden. 

Vi ser även med oro på bristerna av satsningar som styret gör inom Social- 
och omsorgsnämnden. Detta är en nämnd som under det gångna året har fått 
göra stora neddragningar och att det i nuläget inte satsas mer pengar anser vi 
vara ett svek mot de människor som drabbas av styrets neddragningar. I 
Liberalernas budget finns 15 miljoner särskilt reserverade för att återstarta de 
öppna verksamheterna Lotsen, Re-Aktiva och Ådala som styret har valt att 
lägga ned. 

Med en liberal budget hade Linköping varit bättre rustat för framtiden." 

Ärende 
Socialdemokraterna och Moderaterna har tagit fram förslag till budget 2025 
med plan för 2026–2030. Den politiska viljeinriktningen omsätts i budgeten till 
ekonomiska ramar, kommunövergripande mål och strategiska 
utvecklingsuppdrag för de olika nämndernas verksamhet de kommande åren. 
Budgetprocessen blir därigenom ett viktigt verktyg i kommunens mål- och 
verksamhetsstyrning genom att tydliggöra nämndernas uppdrag och förväntat 
resultat. 

Yrkanden 
Kristina Edlund (S) och Niklas Borg (M) yrkar bifall till Tillsammans för 
Linköpings budgetförslag för 2025. 

Lars Vikinge (C) yrkar bifall till Centerpartiets förslag till budget för 2025. 
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Jörgen Ring (SD) yrkar bifall till Sverigedemokraternas förslag till budget för 
2025. 

Cecilia Helber (LL) yrkar bifall till Linköpingslistans förslag till budget för 2025. 

Sofia Frithioff (V) yrkar bifall till Vänsterpartiets förslag till budget för 2025. 

Maria Moraes (MP) yrkar avslag till Tillsammans för Linköpings budgetförslag 
och bifall till Miljöpartiets förslag till budget för 2025 samt avslag till beslutsats 
2-4. 

Liselott Fager (KD) yrkar bifall till Kristdemokraternas förslag till budget för 
2025 samt yrkar avslag till beslutsats 2-4. 

Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till Liberalernas förslag till budget för 2025 
samt yrkar avslag till beslutsats 2-4. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Tillsammans för Linköpings budgetförslag för 
2025, Centerpartiets budgetförslag, Sverigedemokraternas budgetförslag, 
Linköpingslistans budgetförslag, Vänsterpartiets budgetförslag, Miljöpartiets 
budgetförslag, Kristdemokraternas budgetförslag samt Liberalernas 
budgetförslag och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Tillsammans för 
Linköpings budgetförslag. 

Ordförande ställer därefter proposition på Kristina Edlunds (S) och Niklas 
Borgs (M) yrkande om bifall till beslutsats 2-4 mot Maria Moraes (MP) med 
fleras yrkande om avslag till beslutsats 2-4 och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt Kristina Edlunds (S) och Niklas Borgs (M) yrkande om bifall till 
beslutsats 2-4. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Budget 2025 för Linköpings kommun med plan för 2026–
2030 samt skattesats, 2024–06–03 
Bilaga 1 - Budget för 2025 med plan för 2026–2030 
Bilaga 2 - OBS 2024 
Bilaga 3 - Protokollsutdrag från kommunfullmäktiges presidium med förslag till 
budgetram för kommunens revisorer (2024-05-13 KFP § 59) 
Bilaga 4 - Bostadspolitiska medel 
Bilaga 5 - Kommungemensam lokalförsörjningsplan 
Linköpingslistans budgetförslag för 2025 
Kristdemokraternas budgetförslag för 2025 
Sverigedemokraternas budgetförslag för 2025 
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Liberalernas budgetförslag för 2025 
Miljöpartiets budgetförslag för 2025 
Vänsterpartiets budgetförslag för 2025 
Centerpartiets budgetförslag för 2025 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Samtliga nämnder 
Samtliga förvaltningschefer 
Samtliga ekonomichefer 
Budgetchef, Henrik Karpe 
Kvalitetsstrateg, Jenny Bolander 
Stadsrevisor, Peter Alexandersson  
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§ 163 Mjölby-Svartådalen Energi Aktiebolag, revidering 
av bolagsordning 

Dnr KS 2024-453 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Förslag till reviderad bolagsordning för Mjölby-Svartådalen Energi AB 
fastställs. 

Ärende 
Mjölby-Svartådalen Energi AB (”MSE”) är sedan 2017 majoritetsägt (50,9 %) 
av Tekniska verken i Linköping AB (”Tekniska verken”) som i sin tur är helägt 
dotterbolag till Linköpings Stadshus AB. Övrig delägare är Mjölby kommun.  
 
MSE-koncernen verkar för att skapa en resurseffektiv och långsiktigt hållbar 
energiförsörjning samt tillhandahålla infrastruktur som skapar förutsättningar 
för tillväxt. 
 
MSE:s nuvarande bolagsordning är från 2017 när Tekniska verken blev 
majoritetsägare i bolaget. Ägardirektiv till MSE är i grunden också sedan 
nämnda tid men mindre revideringar har gjorts. Under våren 2023 
konstaterade delägarna att det var dags att revidera bolagshandlingarna. 
Revideringen innebär i huvudsak att innehåll har flyttats mellan de olika 
dokumenten och att ägardirektivet bantats. Substantiellt har 
avfallsbehandlingstjänster och cirkulära lösningar tydligare skrivits ut. 
 
Tekniska verkens styrelse har beslutat att godkänna föreslagna ändringar i 
bolagsordningen. Bolagsordningsändringen är beroende av godkännande av 
både Linköpings och Mjölbys kommunfullmäktige. 

Bolagsordningsändringar ska anmälas till Bolagsverket för registrering.  

Kommunfullmäktige föreslås fastställa föreslagna ändringar i Mjölby-
Svartådalen Energi AB:s bolagsordning.  

Beslutsordning 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, vilket är 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Mjölby-Svartådalen Energi Aktiebolag, revidering av 
bolagsordning, 2024-05-31 
Bilaga 1 – Förslag till ny bolagsordning 
Bilaga 2 – Protokollsutdrag Tekniska verkens styrelsemötesprotokoll 2024-03-
25 
Bilaga 3 - Ojusterat protokollsutdrag § 11 Linköpings Stadshus AB 2024-05-29 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Tekniska verken i Linköping AB 
VD-assistent, Anna Mevius 
Mjölby kommun  
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§ 164 Utökat uppdrag för Sankt Kors Fastighets AB, 
omstrukturering av fastighetsbolag genom köp av 
Resecentrum Mark o Exploatering AB 

Dnr KS 2024-531 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Förslag om inriktningsbeslut kring Sankt Kors Fastighet AB köp 

av Resecentrum Mark o Exploatering AB tillstyrks. 

2.  Kommundirektören får i uppdrag att ta fram underlag för ny 
affärsmodell och därav följande behov av aktieägartillskott för att 
hantera Sankt Kors Fastighets ABs nya uppdrag.  

3. Kommundirektören får i uppdrag att ta fram förslag på reviderade 
bolagsdokument för Sankt Kors Fastighets AB.  

4. Kommundirektören får i uppdrag att ta fram förslag på revideringar 
av övriga styrdokument som berörs av omstruktureringen. 

5. Kommundirektören får i uppdrag att utreda organisering av ansvar 
för och det operativa arbetet med omlokalisering 
Kallerstad/Stångebro som beskrivs i beslutsunderlaget. 

6. Kommundirektören får i uppdrag att utreda kommunens organisering 
av mark- och exploateringsarbete mot bakgrund av 
omstruktureringen av Sankt Kors Fastighets AB. 

7. Samtliga kompletterande uppdrag ska redovisas under 2024. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Sankt Kors Fastighets AB ska köpa Resecentrum Mark o Exploatering AB. 

2. Köpet ska vara genomfört till nästkommande verksamhetsår. 

3. Preciseringar i uppdrag och övriga för bolaget väsentliga ramar kommer i 
samband med att reviderade bolagsdokument och andra styrande 
dokument fastställs. 

Ärende 
Linköpings kommun har mot bakgrund av att stationsläget för nytt 
resecentrum har ändrats och Resecentrum Mark o Exploatering ABs 
(Resmex) uppdrag därmed fått nya förutsättningar fått i uppdrag av Linköpings 
Stadshus AB att utreda hur Resmex uppdrag ska se ut i framtiden. I uppdraget 
ingår också att utreda hur kommunen ska hantera angelägenheter inom 
området Stångebro/Kallerstad. En förstudie genomfördes under 2023 som 
sedan ledde till ett fördjupat utredningsuppdrag för att få fram underlag för 
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beslut rörande:  
 
- En samlad kommunal bolagsstruktur för marknadskompletterande 
fastighetsutveckling, med tydliggjorda ekonomiska förutsättningar och behov 
av eventuella kompletterande kommunala insatser. 
- En tydliggjord och samlad funktion för mark- och exploateringsfrågor. 
 
Presentation av utredningen i denna fas är klar och föreligger som 
beslutsunderlag. Kommunstyrelsen föreslås fatta beslut om vissa 
kompletterande utredningar/preciseringar och kommunfullmäktige föreslås 
fatta ett inriktningsbeslut om att Sankt Kors Fastighets AB (Sankt Kors) ska 
köpa Resmex. 

Yrkanden 
Niklas Borg (M) yrkar bifall till Kommunledningsförvaltningens förslag till 
beslut.  

Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition på Niklas Borgs (M) yrkande om bifall till 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt detsamma. 

Protokollsanteckningar 
Maria Moraes (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

"Miljöpartiet tycker det är bra att St Kors tar över ResMex samt att de får i 
uppdrag att tillhandahålla lokaler till företag som behöver det. Många av de 
företag som kommer behöva flytta på grund av Ostlänken har inte möjlighet 
eller behov av att flytta till dyra nybyggda lokaler längre från centrum, som 
planerna på verksamhetsmark i tex Distorp innebär. 

Kommunen behöver därför vara behjälplig med en smart omlokalisering som 
är ekonomiskt hållbar för företagen. 

Om större ansvar för mark- och exploateringsverksamhet flyttas till St Kors är 
det viktigt att den demokratiska insynen och beredningen säkerställs. Vi vill 
inte på nytt hamna i ett läge som det med Skylten, då en strategiskt, 
kulturhistoriskt och för den kulturella verksamheten viktig fastighet såldes utan 
att andra organ än bolagsstyrelsen behandlade försäljningen. 

Bolagsstyrelsen styrs av ägardirektiv och bolagslagstiftning, medan vi i andra 
beslutande församlingar kan ta bredare hänsyn till vad som är viktigt för 
Linköpings kommun och prövar beslut kontinuerligt under mandatperioden." 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Utökat uppdrag för Sankt Kors Fastighets AB, 
omstrukturering av fastighetsbolag genom köp av Resecentrum Mark o 
Exploatering AB, 2024-05-28 
Bilaga - Organisering av de näringspolitiska fastighetsbolagen i Linköpings 
kommun, 2024-05-23 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Linköpings Stadshus AB 
Sankt Kors Fastighets AB 
Resecentrum mark o Exploatering AB 
Kommunkansliet (uppdrag)  
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§ 165 Sankt Kors Fastighets AB, inlösen av 
minoritetsaktierna i Vreta Kluster AB 

Dnr KS 2024-561 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunledningsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Sankt Kors Fastighets AB:s styrelse ges mandat att lösa in 
minoritetsaktierna i Vreta Kluster AB för nominellt belopp om 500 
kronor/aktie. 

Ärende 
Vreta Kluster AB (”VKAB”) är ett delägt (majoritetsägt) bolag till Sankt Kors 
Fastighets AB. VKAB är en nationell och regional arena för de gröna 
näringarna som startade sin verksamhet för över 10 år sedan och blev ett 
dotterbolag till Sankt Kors 2017. Med inriktningen att stärka ägarskapet och ett 
långsiktigt mål för Sankt Kors att kliva ur såldes ett antal aktier bolaget där 
externt ägarskap nu uppgår till cirka 27 %. VKAB erhåller årlig finansiering 
från Region Östergötland och Linköpings kommun och använder delar av 
finansieringen till medfinansiering av innovations- och utvecklingsprojekt. 
Under 2023 stärktes projektkompetens och struktur upp i verksamheten vilket 
ledde till att upphandlade ekonomikonsulter i bolagets ekonomi funnit ett antal 
felaktigheter av varierande slag i VKABs bokföring, vilket medfört ett negativt 
resultat för VKAB om -2,2 mnkr per 2023. VKAB är i behov av kapitaltillskott 
av samma belopp. Sankt Kors avser lämna en kapitaltäckningsgaranti till 
VKAB. I det fall VKAB:s minoritetsaktieägare inte vill gå in med 
aktieägartillskott önskar Sankt Kors få möjlighet att lösa in minoritetsaktier för 
att få rådighet över VKAB, utreda VKAB:s roll och framtida ägarformer. 

Inlösen av minoritetsaktier ska beslutas av Linköpings kommunfullmäktige. 

Kommunfullmäktige föreslås godkänna att Sankt Kors Fastighets AB får lösa 
in minoritetsaktierna i Vreta Kluster AB. 

Beslutsordning 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, vilket är 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

Protokollsanteckningar 
Liselotte Fager (KD) lämnar följande protokollsanteckning: 
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"Anledningen till att vi ställer oss bakom förslaget är för att Sankt Kors 
Fastighets AB ska ha rådighet och därmed möjligheten att avveckla 
sidoverksamhet. Kristdemokraterna anser inte att denna verksamhet, Vreta 
Kluster AB (”VKAB”), idag ryms inom det uppdrag som Sankt Kors Fastighets 
AB har. Sankt Kors ska prioritera det kärnuppdrag man fått via ägardirektiv." 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Sankt Kors Fastighets AB, inlösen av minoritetsaktierna i 
Vreta Kluster AB, 2024-05-29 
Bilaga 1 – Ojusterat protokollsutdrag Linköpings Stadshus AB, 2024-05-29 
Bilaga 2 – Ojusterat protokollsutdrag Sankt Kors Fastighets AB, 2024-05-15 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Sankt Kors Fastighets AB 
Linköpings Stadshus AB 
VD-assistent, Anna Mevius  
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§ 166 Åtgärdsprogram omgivningsbuller 2024-2029, 
antagande 

Dnr KS 2024-514 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Åtgärdsprogram för omgivningsbuller 2024-2029 antas. 

Ärende 
Kommuner med mer än 100 000 invånare ska enligt Förordningen (2004:675) 
om omgivningsbuller ha: 

En kartläggning över bullersituationen i kommunen 

Ett åtgärdsprogram med åtgärder som minskar medborgarnas exponering för 
buller. 

Linköpings kommuns första åtgärdsprogram för buller antogs i 
kommunfullmäktige 2019. År 2022 tog kommunen fram en ny 
bullerkartläggning i enlighet med lagstiftningen och kommunen har 
nu  upprättat ett förslag till nytt åtgärdsprogram för buller som varit föremål för 
samråd under perioden 26 oktober till 9 januari 2024.   

Under samrådstiden kom det totalt in tre yttranden. 

De inkomna synpunkterna berörde huvudsakligen:  

Avgränsningen/omfattningen av åtgärdsprogrammet 

Hur bullerkällor och tillsynsmyndighetens roll beskrivs i åtgärdsprogrammet 

Efterfrågan av mer konkreta åtgärder och mål, bullermätningar och uppföljning 

Synpunkterna har besvarats i en samrådsredogörelse och medförde att 
åtgärdsprogrammet förtydligats genom beskrivningar gällande avgränsning, 
tillsynsmyndighetens roll, flygbuller och flytt av landningsbanan. 

Samhällsbyggnadsnämndens beslut 2024-05-22, § 77 

1. Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 
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1. Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Åtgärdsprogram för omgivningsbuller 2024-2029 antas. 

Yrkanden 
Stefan Erikson (M) yrkar bifall till samhällsbyggnadsnämndens förslag till 
beslut. 

Jörgen Ring (SD) yrkar bifall till samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Stefan Eriksons (M) med fleras yrkande om 
bifall till samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt detsamma. 

Protokollsanteckningar 
Jörgen Ring (SD) lämnar följande protokollsanteckning: 

"Sverigedemokraterna anser att eventuella hastighetsbegränsningar inte är 
bra och skulle påverka trafikflödet negativt. Därför anser vi att åtgärder för 
reduktion av buller inte ska innefatta hastighetsbegränsningar." 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag samhällsbyggnadsnämnden 2024-05-22, § 77 
Tjänsteskrivelse – Åtgärdsprogram omgivningsbuller 2024-2029, antagande, 
2024-05-02 
Åtgärdsprogram omgivningsbuller 2024-2029, antagande – 
antagandehandling 
Bilaga 1: Undersökning av betydande miljöpåverkan 
Bilaga 2: Karta över kartlagda industrier 
Bilaga 3: Samrådsredogörelse 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Samhällsbyggnadsnämnden  
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§ 167 Motion (KD) - Bättre kunskap hos föräldrar ger 
tryggare barn, svar 

Dnr KS 2023-271 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Social-och omsorgsnämndens samt barn- och ungdomsnämndens 

förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen besvaras med att motionens intention och förslag bedöms 
uppfyllas inom de samverkans- och utvecklingsarbeten som pågår 
avseende att ge alla föräldrar till barn och unga inom kommunen tillgång 
till olika former av föräldraskapsstöd under hela barnets uppväxt. 

Reservationer 
Liselotte Fager (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 
samt lämnar följande skriftliga reservation: 

"Kristdemokraterna anser inte att motionen i sin helhet kan anses besvarad 
utifrån den informationen som framkom i 
dokumentationen.  Kristdemokraterna anser att en skyndsam utredning av 
åtgärder för att skydda barn från grooming på nätet fortfarande behövs.  

Det har fortfarande inte i besvarandet visats vilka typer av föräldrastöd som 
finns att tillgå även att en utredning har gjorts, men inte sammanställts eller 
presenterats ännu.   

Det samarbete som pågår med Novahuset når inte en betydande del av 
Linköpings kommuns vårdnadshavare enligt de siffror som presenterats i 
dokumentationen. 506 vårdnadshavare som Novahusets insatser sägs nå 
är  ca 1 % av de vårdnadshavare som har barn och ungdomar i skolålder i 
Linköpings kommun. Det är inte tillräckligt.   

World Childhood Foundation släppte 2022 en rapport kring grooming av barn 
på nätet. Nät som barnen också når via de digitala verktyg som Linköpings 
Kommun förser barnen med via skolan, som till exempel datorer, 
chroomebooks, och paddor.  

Det betyder också att Linköpings Kommun behöver ta ett stort ansvar att förse 
vårdnadshavare med information och verktyg kring barnens verklighet på 
nätet, så att sedan vårdnadshavare i sin tur kan ta ansvar för att skydda 
barnen från övergrepp, trakasserier, och hot via nätbaserade forum.  
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Statistik säger att vid 15 års ålder har 1 av 4 barn blivit kontaktad av en person 
på nätet eller sociala medier av en äldre person som haft för avsikt att grooma 
barnet.  Det betyder att de 1% av vårdnadshavare vi når  inte är i närheten av 
de vi behöver nå för att säkerställa barnens säkerhet eftersom minst 25% 
riskerar att drabbas.   

Även i de nämndspecifika målen anges tydligt att nämnden ska utveckla och 
utöka kommunens familjeprogram med syfte att förstärka föräldrarollen.   

Därför ser vi det ytterst beklagligt att nämnden inte gav motionen bifall i dess 
helhet." 

Åsa Wennergren (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Ärende 
Liselotte Fager (KD) föreslår i en motion att kommunen skyndsamt bör utreda 
åtgärder för att ge alla föräldrar med barn i grundskola en föräldrautbildning i 
syfte att ge dem kunskap och verktyg för att kunna förhindra att deras barn 
drabbas av grooming eller sexuella övergrepp på nätet. Förslaget tar sin grund 
i de internetrelaterade sexuella övergrepp som sker mot barn 

Linköpings kommun har en formaliserad samverkan med Novahuset via ett 
Idéburet Offentligt Partnerskap (IOP), i vilken information och kunskaps-
överföring är en central del. Novahuset är en lokal och nationell civilrättslig 
aktör som arbetar för ett jämställt samhälle fritt från våld och sexuella 
övergrepp i olika former.  Det pågår ett utvecklingsarbete på både regional 
och lokal nivå för att svara upp mot den regionala folkhälsostrategin som 
Linköpings kommun beslutat att implementera. Denna strategi har bland annat 
som mål att alla föräldrar ska erbjudas föräldraskapsstöd under hela barnets 
uppväxt. Som ett bidrag i detta utvecklingsarbete finns ett uppdrag till en 
arbetsgrupp från kommunens samverkansgrupp barn och unga (SBU) att 
under 2023 ta fram en kommunal strategi för föräldraskapsstöd. 

Social- och omsorgsförvaltningen och Utbildningsförvaltningen bedömer att 
motionens intention och förslag uppfylls inom de samverkans- och 
utvecklingsarbeten som pågår för att ge alla föräldrar till barn och unga inom 
kommunen del av föräldraskapsstöd.  

Social- och omsorgsnämndens beslut 2024-04-24, § 74 

1. Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till barn- och ungdomsnämndens beslut  
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1. Utbildningsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Socialförvaltningens och Utbildningsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen besvaras med att motionens intention och förslag bedöms 
uppfyllas inom de samverkans- och utvecklingsarbeten som pågår avseende 
att ge alla föräldrar till barn och unga inom kommunen tillgång till olika former 
av föräldraskapsstöd under hela barnets uppväxt. 

Barn- och ungdomsnämndens beslut 2024-05-23, § 69 

1. Utbildningsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Social-och omsorgsförvaltningens och Utbildningsförvaltningens förslag 
tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen besvaras med att motionens intention och förslag bedöms 
uppfyllas inom de samverkans- och utvecklingsarbeten som pågår avseende 
att ge alla föräldrar till barn och unga inom kommunen tillgång till olika former 
av föräldraskapsstöd under hela barnets uppväxt. 

Yrkanden 
Liselotte Fager (KD) yrkar bifall till motionen.  

Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till motionen.  

Annika Krutzén (M) yrkar bifall till social- och omsorgsnämndens samt barn- 
och ungdomsnämndens förslag till beslut. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Annika Krutzéns (M) yrkande om bifall till 
social- och omsorgsnämndens samt barn- och ungdomsnämndens förslag till 
beslut mot Liselotte Fagers (KD) med fleras förslag om bifall till motionen och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Annika Krutzéns (M) yrkande om 
bifall till social- och omsorgsnämndens samt barn- och ungdomsnämndens 
förslag till beslut. 
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag social- och omsorgsnämnden 2024-04-24, § 74 
Protokollsutdrag barn- och ungdomsnämnden 2024-05-23, § 69 
Tjänsteskrivelse – Motion (KD) – Bättre kunskap hos föräldrar ger tryggare 
barn, svar 
Bilaga - Motionen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Motionären 
Social- och omsorgsnämnden 
Barn- och ungdomsnämnden  
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§ 168 Motion (V) - Stärk vuxenutbildning för personer 
med funktionsnedsättning, svar 

Dnr KS 2023-285 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Arbetsmarknadsnämndens samt social- och 

omsorgsnämndens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen besvaras med hänvisning till redan pågående insatser inom 
Utbildningsförvaltningens och Socialförvaltningens verksamheter samt att;  

· Kommunala vuxenutbildningen förstärks med ekonomisk resurs för 
inköp av fysiska hjälpmedel som kan disponeras av samtliga 
utbildningsanordnare vid behov.  

· Utbildningsförvaltningen ska tillse att det finns uttalat i 
utbildningsanordnarnas uppdrag att, i de fall det behövs, möta upp elev 
då den anländer till skolan med färdtjänst likaså vara behjälpliga då 
eleven ska lämna skolan.  

Reservationer 
Sofia Frithioff (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Cecilia Helber (LL) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Lars Vikinge (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande och 
lämnar följande skriftliga reservation: 

"I motionssvaret så beskrivs en del åtgärder som redan görs samt att den 
kommunala vuxenutbildningen ska förstärkas med ekonomisk resurs för inköp 
av fysiska hjälpmedel. Det är allt bra saker. För oss är det dock viktigt med det 
som motionen beskriver och vi tror att det genom ett bifall till motionen finns 
bättre möjligheter till en utbildning tillgänglig för alla. 

Vi vill också påpeka att vi önskar en uppföljning som rapporteras till nämnden 
om att det som nämns i motionssvaret och de nu beslutade åtgärderna faktiskt 
genomförs så att utbildningen blir tillgänglig för alla oavsett förmåga." 

Maria Moraes (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Åsa Wennergren (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
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Ärende 
Sofia Frithioff (V) och Elin Andersson (V) föreslog i en motion daterad  
2023-02-23 att: 

· Vuxenutbildningen inrättar en specifik funktion med uppdrag att ha 
helhetsansvar för att personer med stora funktionsnedsättningar har det 
stöd och anpassning som krävs för att tillgodogöra sig utbildningen på 
likvärdiga villkor. 

· Vuxenutbildningen får i uppdrag att tillhandahålla de hjälpmedel som 
en person med funktionsnedsättning behöver för att tillgodogöra sig 
utbildning på likvärdiga villkor. 

· Vuxenutbildningen får i uppdrag att skapa den pedagogiska 
anpassningen som krävs för att en person med funktionsnedsättning kan 
tillgodogöra sig utbildning på likvärdiga villkor. 

· Vuxenutbildningen får i uppdrag att tillhandahålla det stöd och service 
(till exempel ledsagning eller assistans) som en person med 
funktionsnedsättning kan behöva för att tillgodogöra sig utbildning på 
likvärdiga villkor. 

Utbildningsförvaltningen bedömde att intentionerna i motionen är beaktade i 
den ordinarie verksamhet som bedrivs i enlighet med gällande nationella 
styrdokument och kommunens reglemente. Motionen föreslogs, i 
tjänsteskrivelse daterad 2023-08-22, därför vara besvarad med hänvisning till 
redan pågående insatser inom ordinarie verksamheter inom 
Utbildningsförvaltningen och Social- och omsorgsförvaltningen. 

Kommunfullmäktige beslutade 2023-10-24, § 343 att ärendet 
minoritetsåterremitterades med följande motivering: 

”I svaret bemöter man bra hur arbetet med elever som har 
inlärningssvårigheter, neuropsykiatriska funktionsnedsättningar och liknande 
problematik, fungerar. Dessvärre nämns knappt den grupp som motionen 
tydligt adresserar i brödtexten, elever med fysiska funktionsnedsättningar. 

I svaret lyfter man även studieteamet som bra, men motionen menar att de 
behöver ett utökat och tydligt uppdrag för att ta helhetsansvaret samt 
eventuellt ytterligare professioner knutna till sig. Det behöver utvecklas i 
svaret. 

I svaret lägger man ansvaret helt på SoL (Socialtjänstlagen) eller LSS (lagen 
om stöd och service till vissa personer med funktionsnedsättning). Ett konkret 
exempel på vart det brister är personer som behövt ledsagning från 
färdtjänsten in i klassrummet men där ingen velat ta ansvaret för sträckan 
däremellan. Motionen menar att det i till exempel den situationen ska vara 
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vuxenutbildningens ansvar att någon möter personen vid färdtjänsten och att 
eleven kan ta sig in hela vägen till klassrummet. Det kan också vara att säkra 
att belysning, att fysiska hjälpmedel, rätt möbler i klassrummen samt att det 
finns tydliga instruktioner för vart ansvaret ligger och vem som ansvarar för att 
se till att dessa elever får det stödet som de har rätt till.  

Hur säkrar vuxenutbildningen upp att elever med fysiska funktionsnedsättning 
får det stöd som behövs?” 

Utbildningsförvaltningen föreslår arbetsmarknadsnämnden samt social- och 
omsorgsnämnden tillstyrka kommunstyrelsen inför sin beredning till 
kommunfullmäktiges beslut att motionen besvaras med hänvisning till redan 
pågående insatser inom Utbildningsförvaltningens och Socialförvaltningens 
verksamheter samt att  

· Kommunala vuxenutbildningen förstärks med ekonomisk resurs för 
inköp av fysiska hjälpmedel som kan disponeras av samtliga 
utbildningsanordnare vid behov.  

Utbildningsförvaltningen ska tillse att det finns uttalat i utbildningsanordnarnas 
uppdrag att, i de fall det behövs, möta upp elev då den anländer till skolan 
med färdtjänst likaså vara behjälpliga då eleven ska lämna skolan. 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 2024-05-22, § 55 

1. Utbildningsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till social- och omsorgsnämndens beslut  

1. Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Utbildningsförvaltningens och Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen besvaras med hänvisning till redan pågående insatser inom 
Utbildningsförvaltningens och Socialförvaltningens verksamheter samt att; 

· Kommunala vuxenutbildningen förstärks med ekonomisk resurs för 
inköp av fysiska hjälpmedel som kan disponeras av samtliga 
utbildningsanordnare vid behov.  

· Utbildningsförvaltningen ska tillse att det finns uttalat i 
utbildningsanordnarnas uppdrag att, i de fall det behövs, möta upp elev 
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då den anländer till skolan med färdtjänst likaså vara behjälpliga då 
eleven ska lämna skolan. 

Social- och omsorgsnämndens beslut 2024-05-22, § 100 

1. Utbildningsförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till social- och omsorgsnämndens beslut  

1. Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Utbildningsförvaltningens och Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen besvaras med hänvisning till redan pågående insatser inom 
Utbildningsförvaltningens och Socialförvaltningens verksamheter samt att; 

· Kommunala vuxenutbildningen förstärks med ekonomisk resurs för 
inköp av fysiska hjälpmedel som kan disponeras av samtliga 
utbildningsanordnare vid behov.  

· Utbildningsförvaltningen ska tillse att det finns uttalat i 
utbildningsanordnarnas uppdrag att, i de fall det behövs, möta upp elev 
då den anländer till skolan med färdtjänst likaså vara behjälpliga då 
eleven ska lämna skolan. 

Yrkanden 
Sofia Frithioff (V) yrkar bifall till motionen.  

Cecilia Helber (LL) yrkar bifall till motionen.  

Lars Vikinge (C) yrkar bifall till motionen.  

Maria Moraes (MP) yrkar bifall till motionen.  

Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till motionen.  

Annika Krutzén (M) yrkar bifall till social- och omsorgsnämndens samt 
arbetsmarknadsnämndens förslag till beslut. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Annika Krutzéns (M) yrkande om bifall till 
social- och omsorgsnämndens samt arbetsmarknadsnämndens förslag till 



 

 
Sammanträdesprotokoll 32 (51) 

 Kommunstyrelsen 2024-06-11  

 
 
 

    

Ordförandens signatur Justerarens signatur Justerarens signatur  

 

beslut mot Sofia Frithioffs (V) med fleras yrkande om bifall till motionen och 
finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Annika Krutzéns (M) yrkande om 
bifall till social- och omsorgsnämndens samt arbetsmarknadsnämndens 
förslag till beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag arbetsmarknadsnämnden 2024-05-22, § 55 
Protokollsutdrag social- och omsorgsnämnden 2024-05-22, § 100 
Tjänsteskrivelse - Motion (V) - Stärk vuxenutbildningen för personer med 
funktionsnedsättning!, svar 2024-04-30 
Bilaga - Motionen 
Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2023-10-24, § 343 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Motionärerna 
Arbetsmarknadsnämnden 
Social- och omsorgsnämnden  
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§ 169 Motion (MP) - Stötta skolorna att införa mobilfri 
norm på högstadiet, svar  

Dnr KS 2023-788 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Barn- och ungdomsnämndens förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen avslås med hänvisning till att stöd inför ett sådant beslut redan 
finns och att rektor ansvarar för hur de ekonomiska ramarna fördelas. 

Reservationer 
Maria Moraes (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Liselotte Fager (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Åsa Wennergren (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Ärende 
Maria Moraes (MP) och Gunnar Gustafsson (MP) föreslår i en motion daterad 
2023-09-21 att: 

· Kommunen tar fram tydligt stödmaterial för rektorer inför ett beslut om 
en mobilfri norm.  

Kommunen, vid behov, avsätter särskilda medel för att säkerställa en 
meningsfull rastverksamhet för de högstadieskolor som inför mobilfri norm. 

Utbildningsförvaltningen föreslår att motionen avslås med hänvisning till att 
stöd inför ett sådant beslut redan finns och att rektor ansvarar för hur de 
ekonomiska ramarna fördelas. 

Barn- och ungdomsnämndens beslut 2025-05-23, § 68 

1. Utbildningsförvaltningen förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Utbildningsförvaltningen förslag till beslut tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen avslås med hänvisning till att stöd inför ett sådant beslut redan 
finns och att rektor ansvarar för hur de ekonomiska ramarna fördelas. 
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Yrkanden 
Maria Moraes (MP) yrkar bifall till motionen.  

Elias Aguirre (S) yrkar bifall till barn och ungdomsnämndens förslag till beslut.  

Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till motionen.  

Liselotte Fager (KD) yrkar bifall till motionen.  

Jörgen Ring (SD) yrkar bifall till barn- och ungdomsnämndens förslag till 
beslut.  

Cecilia Helber (LL) yrkar bifall till barn- och ungdomsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Elias Aguirres (S) med fleras yrkande om 
bifall till barn- och ungdomsnämndens förslag till beslut mot Maria Moraes 
(MP) med fleras yrkande om bifall till motionen och finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt Elias Aguirres (S) med fleras yrkande om bifall till barn- och 
ungdomsnämndens förslag till beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag barn- och ungdomsnämnden 2025-05-23, § 68 
Tjänsteskrivelse – Motion (MP) - Stötta skolorna att införa mobilfri norm på 
högstadiet, svar 2024-04-29 
Bilaga - Motionen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Motionärerna 
Barn- och ungdomsnämnden  
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§ 170 Motion (L) - Se över möjligheten att anonymisera 
särskilda beslut, svar 

Dnr KS 2023-860 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Social- och omsorgsnämndens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen avslås med hänvisning till att lagstiftningen inte tillåter anonyma 
beslut inom socialtjänsten. 

Ärende 
Susanna Kellgren Lundberg, Liberalerna, föreslår i en motion daterad 2023-
10-20 att kommunstyrelsen i samverkan med social- och omsorgsnämnden får 
i uppdrag att utreda hur socialsekreterare kan skyddas och anonymiseras vid 
särskilda fall av beslut. Motionären påtalar att svensk socialtjänst under en 
längre tid har varit måltavla för en internationell desinformationskampanj och 
som en följd av det har socialsekreterare utsatts för hot och hat. Motionären 
betonar vikten av att Linköpings kommun, som arbetsgivare, aldrig kan tillåta 
att personal blir utsatt för otillbörlig påverkan. Liberalerna vill därför utreda om 
det är möjligt att genomföra anonymiserade beslut i särskilda fall. För att 
beslutet ska vara rättssäkert måste ansvarig signera beslutet, vilket då skulle 
kunna vara till exempel förvaltningsdirektören. 

Sammantaget bedömer socialförvaltningen att det i dagsläget saknas lagstöd 
att anonymisera beslut på det sätt som motionären föreslår.  

Socialförvaltningen arbetar kontinuerligt med frågor avseende arbetsmiljö och 
säkerhet för sina medarbetare, exempelvis genom att hitta nya arbetssätt och 
sprida ut delegationer för beslutsfattare. Det saknas därför anledning för 
kommunen att ytterligare utreda frågan hur socialsekreterare kan skyddas och 
anonymiseras vid beslutsfattande.  

Social- och omsorgsnämndens beslut 2024-05-22, § 99 

1. Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunstyrelsens beslut 

1. Socialförvaltningens förslag tillstyrks. 

Förslag till kommunfullmäktiges beslut 
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1. Motionen avslås med hänvisning till att lagstiftningen inte tillåter anonyma 
beslut inom socialtjänsten. 

Yrkanden 
Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till social- och omsorgsnämndens förslag till 
beslut.  

Liselotte Fager (KD) yrkar bifall till social- och omsorgsnämndens förslag till 
beslut. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Åsa Wennergrens (L) med fleras yrkande 
om bifall till social- och omsorgsnämndens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt detsamma. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag social- och omsorgsnämnden 2024-05-22, § 99 
Tjänsteskrivelse - Motion (L) - Se över möjligheten att anonymisera särskilda 
beslut, svar, 2024-04-03 
Bilaga - Motionen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Motionären 
Social- och omsorgsnämnden  
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§ 171 Delårsrapport för kommunens bolag och 
kommunalförbund per den 30 april med prognos 
för helår 2024 

Dnr KS 2024-56 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Delårsrapporten för kommunens bolag och kommunalförbund per 

den 30 april med prognos för helår 2024 godkänns. 

Ärende 
Kommunstyrelsen har ett övergripande ansvar för kommunkoncernens 
utveckling och ekonomiska ställning. Av den anledningen lämnar kommunens 
bolag och förbund en delårsrapport per den 30 april. I delårsrapporterna 
redovisas resultat för perioden och helårsprognos samt korta kommentarer 
angående resultat och prognos. 

Resultat 
Bolagens resultat efter finansiella poster (exklusive koncernelimineringar) per 
30 april 2024 uppgår till 627 mnkr, vilket är 235 mnkr lägre jämfört med 
samma period föregående år (862 mnkr). 

Bolagen visar ett prognostiserat helårsresultat som ligger 65 mnkr lägre än 
budget 2024 och denna avvikelse kan huvudsakligen hänföras till Tekniska 
verken AB som visar en avvikelse på minus 70 mnkr mot budget. 
Bedömningen bygger på nuvarande marknadsindikationer om elpriser och 
därtill innehåller prognosen många osäkerhetsfaktorer vilken innebär att 
slagen kan bli stora. Nedskrivningsprövning som görs vid årsskiftet kan 
medföra nedskrivning för vissa områden och därmed belasta resultatet. 

Linköpings Stadshus AB visar ett högre prognostiserat helårsresultat med 3 
mnkr jämfört med budget. Den enskilt största anledningen är lägre finansiella 
kostnader till följd av amortering av lånen. 

Lejonfastigheter AB:s helårsprognos visar på en minskning med 2 mnkr mot 
budget. Minskningen beror dels på förvaltningen av Tinnebäcksbadet, högre 
kostnader för el och fjärrvärme och högre kostnader för självrisker på grund av 
stor andel av vattenskador.   

Räddningstjänsten visar en positiv avvikelse på 0,8 mnkr som förklaras av en 
utökad intäkt på 1,5 mnkr, men även en kostnad kopplad till intäkten. 
Samordningsförbundet Centrala Östergötlands helårsprognos är 0,7 mnkr 
bättre än vad som budgeterats 2024. Tack vare ökad efterfrågan, både vad 
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gäller kursverksamheten och Välfärdsguiden samt att förbundet får uppdrag i 
NNS pekar prognosen på högre intäkter än budget. Genom omprioriteringar i 
verksamheten kan de nya uppdragen genomföras utan stora 
kostnadsökningar varför prognosen pekar på ett högre resultat än budget. 

Investeringar 
Bolagens nettoinvesteringar uppgår till 917 mnkr per 30 april 2024, vilket är 
214 mnkr högre jämfört med samma period föregående år (703 mnkr). 

Helårsprognosen 2024 uppgår till 3 860 mnkr, vilket är 14 mnkr lägre än 
budget. 

Tekniska verken i Linköping AB prognostiserar en avvikelse på investeringar 
på minus 28 mnkr. Den planerade investeringen avseende fjärrvärme i 
Vadstena är senarelagd till följd av den pågående rättsprocessen. I övrigt är 
avvikelsen mer av en periodiseringskaraktär. 

Lejonfastigheter AB prognostiserar en budgetavvikelse på investeringar på 
plus 14 mnkr som kopplas till om-till- och nybyggnationer i projekt på 
Rosendalsskolan, Blästadskolan, Kommunhuset samt Fenomenmagasinet. 

Kommunledningsförvaltningen föreslår kommunstyrelsen besluta att godkänna 
delårsrapporten. 

Beslutsordning 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, vilket är 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Delårsrapport för kommunens bolag och kommunalförbund 
per den 30 april med prognos för helår 2024, 2024-05-23 
Bilaga - Delårsrapport för kommunens bolag och kommunalförbund per den 
30 april med prognos för helår 2024 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Controller, Kamilla Dulaimi  
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§ 172 Lokalt medborgarlöfte för Skäggetorp 2024-2025 
Dnr KS 2024-498 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Förslag till tvåårigt lokalt medborgarlöfte beslutas i de fall kommunen 

står som ansvarig och för kommunens bidrag i den del av 
medborgarlöftet som utfästs i samverkan med övriga parter. 

2. Medborgarlöftet för Linköpings kommuns del undertecknas av 
kommunstyrelsens ordförande. 

3. Medborgarlöftet ska återrapporteras till kommunstyrelsen efter 
giltighetstidens slut.  

Ärende 
Linköpings kommun och 16 stycken samverkansparter har tagit fram ett lokalt 
medborgarlöfte i Skäggetorp med den gemensamma inriktningen att öka 
trygghet och trivsel för boende och besökare, arbeta gemensamt för att 
invånare ska känna ökad tillit till samhället och för att rekryteringen av barn 
och unga till kriminalitet ska minska. Det långsiktiga målet är att genom 
gemensamma åtgärder utveckla Skäggetorp med ambitionen att det inte 
längre klassas som ett särskilt utsatt område. 

Uppföljning kommer att ske genom på förhand identifierade indikatorer och 
genom att fortlöpande inhämta material från alla aktörer. Trygghetsrådet 
kommer tertialvis att få ta del av uppföljningen av det lokala medborgarlöftet.   

Det lokala medborgarlöftet för Skäggetorp föreslås gälla mellan augusti 2024 
och december 2025 och ska följas upp och redovisas tre gånger per år. 
Resultaten kommer bland annat att kommuniceras via sociala medier och på 
kommunens hemsida. 

Kommunstyrelsen föreslås att fatta beslut i enlighet med 
Kommunledningsförvaltningens förslag. 

Yrkanden 
Niklas Borg (M) yrkar bifall till Kommunledningsförvaltningens förslag till 
beslut. 

Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till Kommunledningsförvaltningens förslag till 
beslut.  
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Beslutsordning 
Ordföranden ställer proposition på Niklas Borgs (M) med fleras yrkande om 
bifall till Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt detsamma. 

Protokollsanteckningar 
Maria Moraes (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

"Miljöpartiet anser att kommunen behöver ta ett större ansvar för att utforma 
en fysisk miljö som främjar trygghet. I och med kommunens 
detaljplanemonopol så har man mandat att påverka i mycket stor utsträckning. 
Därför är det viktigt att även kommunens plankontor är en del i det här arbetet 
och inte bara representanter från de som arbetar med skötsel och parker. 

Vi saknar ett tydligt mål från kommunen kring när Skäggetorp inte längre ska 
vara ett utsatt område. Vi föreslår i vår budget 2030. 

Vi ser med oro att man i investeringsbudgeten tagit bort åtgärder för 
parkmiljöer i Skäggetorp för 5 MSEK, då dessa var kopplade till det gamla 
planprogrammet. Man skriver att det nu inte längre finns behov. Vi instämmer 
inte med slutsatsen. Vi tror att kommunen aktivt behöver göra en satsning i 
den storleksordningen för att rusta upp flera gröna miljöer i Skäggetorp. Vi ser 
även att de önskemål om blå miljöer och vattenstråk som tidigare uttryckts i 
medborgardialog  är något som kommunen borde möta upp. 

Sist vill vi även lyfta en oro för att billeden runt Skäggetorp kommer att bli en 
mer trafikerad led och en del av Y-ring, enligt kommunens trafikplan. Detta är 
helt motstridigt mot vad som stod i planprogrammet och vår åsikt. Vi ser att 
man borde sträva efter att förvandla detta till en stadsgata med låg hastighet 
och tydliga passager till andra delar av kommunen, inte förstärka den fysiska 
barriären ytterligare. 

Alla dessa delar ovan nämnt menar vi bidrar till ett tryggare och mer hållbart 
Skäggetorp och bör vara prioriterat av kommunen som aktör att arbeta med 
för att bidra till det lokala medborgarlöftet." 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Lokalt medborgarlöfte för Skäggetorp 2024-2025, 2024-05-
22 
Bilaga 1 – Lokalt medborgarlöfte Skäggetorp 2024-2025 
Bilaga 2 – Lokalt medborgarlöfte Skäggetorp 2024-2025, kortversion 
 
__________ 
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Beslutet skickas till: 
Säkerhetschef, Anders Fernemark  
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§ 173 Finansiering av tjänst som 
integrationssamordnare, uppsägning av avtal 

Dnr KS 2024-501 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Avtalet om finansiering av en tjänst som integrationssamordnare vid 

Länsstyrelsen Östergötland sägs upp från 30/9 2024. 

2. Beslutet gäller under förutsättning att övriga kommuner i länet fattar 
motsvarande beslut. 

3. Kommundirektören ges i uppdrag att säga upp avtalet å 
kommunstyrelsens vägnar.  

Ärende 
Kommunerna i Östergötland har sedan 2016 gemensamt finansierat en tjänst 
på Länsstyrelsen som integrationssamordnare. Kommunstyrelsen fattade 
beslut 2015 om delfinansiering av tjänsten. Mot bakgrund av det beslutet har 
avtal tecknats med Länsstyrelsen. Kommunerna har nu enats om att behovet 
av tjänsten inte längre finns och att avtalet därför ska sägas upp.  

Kommunstyrelsen föreslås fatta beslut om att säga upp avtalet om finansiering 
av tjänsten som integrationssamordnare. 

Beslutsordning 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, vilket är 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Finansiering av tjänst som integrationssamordnare, 
uppsägning av avtal, 2024-05-22 
Bilaga - Avtal, Länsstyrelsen Östergötland, 2018-11-18 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Länsstyrelsen Östergötland 
Samtliga kommuner i Östergötland 
Integrations- och arbetsmarknadsdirektör, Mikaela Schullström 
Ekonomichef, Åsa Haraldsson 
Kommunkansliet (uppdrag)  
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§ 174 Nämndinitiativ (L) -  Ansök om SM-veckan 
2027/2028 i syfte att stärka Linköping som hållbar 
stad, svar 

Dnr KS 2024-544 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Nämndinitiativet avslås med hänvisning till att det är kort om tid till 

ansökan ska vara inlämnad och nödvändiga förberedelser har inte 
gjorts. 

2. Kommunstyrelsen ställer sig positiv till att vid ett senare tillfälle 
ansöka om att arrangera SM-veckan igen. 

Reservationer 
Åsa Wennergren (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande 
och lämnar följande skriftliga reservation: 

"Nämndinitiativet skickades in för att ta vara på en möjlighet för Linköping som 
evenemangsstad genom att söka SM-veckan 2027/28. Svaret motiveras med 
för kort tid för att få in en ansökan. Liberalerna ser att det är kort tid till 
deadline, men vet också att Visit Linköping är ett bolag som är vana att arbeta 
under extra ordinära omständigheter och kan leverera mycket på kort tid. Det 
borde också finnas en god grund från tidigare ansökan vilket borde påskynda 
processen. Vi saknar i svaret vilken aktör som gör bedömningen att det är kort 
tid och förtydligande kring problematiken. 

Det politiska styret hänvisar till viljan att söka SM-veckan i framtiden. Det 
kommer dröja mycket länge innan Linköping kan få arrangera SM-veckan 
igen, bortom 2028. Det innebär även en risk att när en ny ansökansperiod 
öppnar kan konkurrenssituationen se annorlunda ut. Linköpings kommun kan 
ha tappat sin starka position utifrån senaste SM-Veckans framgång. 
Argumentet om förankring i näringslivet behöver god tid faller utifrån att det i 
första läget handlar om kommunala bolag. Det borde finnas upparbetade 
samverkansstrukturer som klarar av att ge ansökande part Visit Linköping 
klartecken från berörda bolag om att vara med på en ansökan. Avslaget på 
nämndinitiativet handlar snarare om bristande vilja och intresse hos det 
politiska S+M-styret om att satsa på evenemang och besöksnäringen i 
Linköping." 

Maria Moraes (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Cecilia Helber (LL) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
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Ärende 
Åsa Wennergren (L) väckte vid kommunstyrelsens sammanträde 2024-05-21, 
§ 159 ett nämndinitiativ i vilket det föreslås att: 

· Kommunstyrelsen ger Visit Linköping i uppdrag att ansöka om att få 
arrangera SM-Veckan 2027 eller 2028. 

I nämndinitiativet beskrivs de positiva effekter, såväl exponeringsmässigt som 
turistekonomiskt, som SM-veckan i Linköping 2022 ledde till. 

Kommunstyrelsen delar bilden av det lyckade arrangemanget 2022 och är 
positivt inställd till att Linköpings kommun ansöker om att arrangera SM-
veckan igen i framtiden. Bedömningen görs dock att det är för kort om tid för 
att ansöka redan nu samt att förutsättningarna för att göra det i nära 
samarbete med näringslivet behöver förankras i god tid innan en ansökan om 
arrarörskap görs.  

Kommunledningsförvaltningen föreslår därför kommunstyrelsen avslå 
nämndinitiativet.  

Yrkanden 
Åsa Wennergren (L) yrkar bifall till nämndinitiativet. 

Cecilia Helber (LL) yrkar bifall till nämndinitiativet. 

Niklas Borg (M) yrkar bifall till Kommunledningsförvaltningens förslag till 
beslut.   

Maria Moraes (MP) yrkar bifall till nämndinitiativet. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Niklas Borgs (M) yrkande om bifall till 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut mot Åsa Wennergrens (L) 
med fleras yrkande om bifall till nämndinitiativet och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt Niklas Borgs (M) yrkande om bifall till 
Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Nämndinitiativ (L) - Ansök om SM-veckan 2027/2028 i syfte 
att stärka Linköping som hållbar stad, svar, 2024-05-29 
Bilaga - Nämndinitiativet 
 
__________ 
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Beslutet skickas till: 
Initiativtagaren  
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§ 175 Kommunstyrelsens strategiska utskott - ersättare 
(LL), fyllnadsval 

Dnr KS 2022-874 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsen väljer Christer Mård (LL) som ny ersättare till 

kommunstyrelsens strategiska utskott. 

2. Valet gäller till och med 2026-12-31. 

Ärende 
I Linköpings kommuns reglemente framgår att antalet ledamöter i utskottet 
bestäms av kommunstyrelsen. Bland kommunstyrelsen utser 
kommunstyrelsen ordförande, vice ordförande och ledamöter och ersättare till 
kommunstyrelsens strategiska utskott. Ersättare, som inte tjänstgör, ska inte 
närvara vid utskottets möten. Varje i kommunfullmäktige representerat parti 
som inte har någon ledamot i utskottet garanteras en insynsplats i utskottet. 
Kommunstyrelsen utser, bland de ledamöter eller ersättare som partiet har i 
kommunfullmäktige, den person som ska inneha en sådan insynsplats för 
mandatperioden och ersättare för denne.  

Michael Cocozza (LL) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 
kommunstyrelsen och är inte längre valbar som ersättare i kommunstyrelsens 
strategiska utskott. 

Yrkanden 
Cecilia Helber (LL) yrkar att Christer Mård (LL) väljs som ny ersättare i 
kommunstyrelsens strategiska utskott. 

Beslutsordning 
Ordförande ställer proposition på Cecilia Helbers (LL) yrkande om ny ersättare 
till kommunstyrelsens strategiska utskott och finner att kommunstyrelsen väljer 
enligt detsamma. 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Den valde 
HR-administratör, Malin Andersson 
Ärendesamordnare, Inga-Lill Karlsson  
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§ 176 Kommunstyrelsens ärendeberedning - ledamot 
och ersättare (LL), notering av fyllnadsval 

Dnr KS 2022-875 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsen noterar att Cecilia Helber (LL) valts till ny ledamot i 

kommunstyrelsens ärendeberedning. 

2. Kommunstyrelsen noterar att Christer Mård (LL) valts till ny ersättare i 
kommunstyrelsens ärendeberedning. 

3. Valen gäller till och med 2026-12-31. 

Ärende 
I Linköpings kommuns reglemente framgår att på kommunstyrelsens 
ärendeberedning deltar kommunstyrelsens ordinarie ledamöter och ersättare 
samt innehavare av insynsplats i kommunstyrelsen. Ersättare, som inte 
tjänstgör, ska inte närvara vid ärendeberedningens möten.  

Michael Cocozza (LL) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i 
kommunstyrelsen. Notering om ny ledamot och ny ersättare i 
kommunstyrelsens ärendeberedning ska göras. 

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
De valda 
HR-administratör, Malin Andersson 
Ärendesamordnare, Inga-Lill Karlsson  
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§ 177 Delegationsbeslut 
Dnr KS 2024-7 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Redovisningen noteras. 

Ärende 
I rapporten till tjänsteskrivelsen finns redovisade delegationsbeslut som har 
anmälts under perioden 2024-05-15 – 2024-06-03. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Delegationsbeslut – redovisning på kommunstyrelsens möte 
2024-06-11, 2024-06-04 
Bilaga - Rapport - Delegationsbeslut t o m 240603 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunkansliet (expediering till respektive ärende)  
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§ 178 Överlämnade ärenden 
Dnr KS 2024-3 

Ärende 
Inga överlämnade ärenden finna att redovisa. 

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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§ 179 Handlingar för kännedom 
Dnr KS 2024-4 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Redovisningen noteras. 

Ärende 
Följande handlingar för kännedom finns att redovisa: 

Kommunstyrelsens strategiska utskott (SU) 

Protokoll 2024-05-20 (dnr KS 2023-1041) 

Protokoll 2024-05-27 (dnr KS 2023-1040) 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse – Handlingar för kännedom Kommunstyrelsen, 2024-06-03 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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§ 180 Förrättningar 
Dnr KS 2023-966 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Anmälda förrättningar godkänns.  

Ärende 
Kommunsekreterare Rickard Vidar redogör för anmälda förrättningar.  

 
__________ 

Beslutet skickas till: 
- 
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